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 Почасни конзул Србије у Санкт Петербургу Генадиј Тимченко изјавио је да Србија неће
ништа добити од уласка у Европску унију.

  "Сматрам да Србија од тога не може ништа да добије. Шта ће се десити кад Србија
постане чланица ЕУ? Предузећа у држави ће почети да се затварају. Испашће исто што
се догодило и са Украјином", рекао је Тимченко, који се сматра једним од блиских
пријатеља председника Владимира Путина.   

  

Он је казао да тенденција "тежње према Европи није баш исправна". 

  

"Ми морамо да имамо односе са Србијом, да их развијамо. Уверен сам да можемо да
изградимо економске односе тако да то иде у корист и Србији и Русији", казао је он. 

  

Због анексије Крима, Тимченко је био један од првих против којих су САД увеле
економске санкције.

  

(Бета)
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